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1. Przedsigbiorcy prowadz4cy dzialalnorii gospodarczqprzy ul. Zbiegniewskiej

?0, 20a, 20 b, 20 c i 20 d maj4 du4v problem z dclstawq towaru, poniewaZ w

zatoczcs przy ich hudynkach parku.iq non stop sarnochody wystawione na

sprzedaz pruezinnych mieszkafc6w. Rozwiqzaniem tej sprawy byloby

wprowadzenie znaku dopuszczaj4cego tam parkowanie do l5 minut. Takie

rozwi4zanie jest chociazby w s4siedztwie przy ulicy Nowcy. Zatoki

parkingowe, wzdhuz tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny sfuzyc

dostawie towardw, r6wniez sluzbom publicznyrn, kurierom i.t.p', a nie byi

mieiscem wystawowym do sprzeda2y pojazdow samochodowych. Proszg o

koriystne dla przedsigbiorcow tam zlokalizowanych rozwiqzanie tej

uci4zliwosci.
Z. Mieszkancy osiedla Poiudnie korzystaj4cy ze spacerow w pobliskim lesie, sq

zbulwersowani faktem budowy osiedla domk6w jednorodzinnych w $rodku

kompleksu le$nego w rejonie Falbanki. Proszg o informacjg czy Gmina Miasto

Wloclawek dochowalo wszelkiej starannosci, przepisow prawa i ochrony

Srodowiska, wydaj4c zgodq na budowg w tym szczeg6lnym miejscu.

3. Mieszkanro* Lsi*dta poludnie bulwersuje zaimiecony las na odcinku od ul"

Fabianka do ronda Fabianka i $ciezki rowerowo * pieszej u zbiegu ul. Jana

Pawla II.
4. Mieszkafrcy ul. Letniej 3ABZ zglaszaj4pretensje ocrganizacji ruchu w rejonie

ich posesj i zwiqzanej i przebudow4 ulicy Letniej. Scie2ka rowerowa i chodnik

przy bramie wiazdowei ograniczajq widocznoii i mogq prowadeii do

konflikt6w, nawet wypadkow z pieszymi i rowerzystami. Ponadto w ulicy

brakuje zatoczek dla sarnochod6w kurier6w, czy sluzb publicznych, co tez

rodzi okre6lone perturbacje. Twierdz:4, Ze wypigtrzenia jezdni spowalniajqce

ruch, powoduj4 zwiEkszenie drgania i pgknigcia w ich domach. Proszg o

rozwa2enie i wzigcie pod u*ugg wnioskow poki jeszcze trwa przebudowa tej

drogi.
5. W centrum osiedla Michelin znajduie sig opuszczona i za$rniecona posesla

przy ul. Jana Pawta ll 68 na narozniku z uticq Wiewiorczq. Jest to w4tpliwa

wizyt6wka osiedla, dlatego mieszkaricy prosz4 o zrobienie z tym porz4dku

pYzezwladze miasta.
6. W imieniu rnieszkancow osiedlaprzy ulicy Wilgi, Cienistej i l,ubinowej,

proszg o wyprofilowanie i wyr6wnania dw6ch pierwszych gruntowych ulic'
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Mieszkari cy Zazamcza, sEzbulwersowani, 2e w niedawno oddanym przejSciu

podziemnym przez tory w rejonie ulicy Radosnej zabrakio monitoringu: co

powinno byi standardern przy kahdej mieiskiej inwestycji.
W rejonie przejScia podziemnego dla pieszych na osiedlu Zazamcze wycigto
topole. ale pozostawiono pniaki z ktorych odrastajq na ponad I metr wysokorici

chaszcze, ktorych tam nie powinno byi. W imieniu mieszkaric6w proszg o ich

usunigcie.
9. W zwiqzku ztym, ze niektdrzy mieszkaricy dopuszczajqsig demontazu przqse{

zabezpieczajEcych torowisko w rejonie przej$cia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze, proszg prezydenta miasta o rozwaZenie mo2liwoSci

dodatkowego przejdciaprzeztory w rejonie ulicy Zwirowej. Mozna

zastosow ac zabezpieczenia i roztviqzanie przyj gte z powodzeniem na

..-"- -.polwyspie helskim w wojew6dfiwie pomorskim.
( to'IU centrum rniasta przy ulicy Krolewieckiej 23 jest zapadlina we wjezdzie do

] bru*y: co zagraza szczegolnie pieszyrn poruszajqcym sig t4 ulic4. Mieszkaicy
I

,prosza o naprawienie tej usterki.
I ti Mieszkancy Wlociawka nie przyjmuj4 do wiadomoSci tlumaczenpana

prezydenta dotyczqcych naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozkladanie na

raty biezqcych napraw ulic jest skandaliczne i w zaden spos6b nie da sig tego

obroni6. Dlatego apelujg do prezydenta o jak najszrybsze wykonanie napraw

iezdni, szczeg6lnie w tych miejscach, kt6re sq sygnalizowane w interpelacjach
mcrich i innych radnych, araz interwencjami mieszkarlcow.

12.Mieszkancy Wioclawka zwracajq sig do radnych z pytaniami, dlaczego
pracownicy MZID|T |MZZIUK realizuj4 swoje prace naprzemiennie z
pracownikami firm zewnEtrznych i wtasnych? Proszg o przeprowadzenie

kontroli wydatkowania $rodk6w bud2etowych z ostatnich 3 miesiqcy, przez

p<rdlegle jednostki i przekazanie infbrmacji Radzie Miasta. Zachodzi
podej rzeni e podwo.i nego fi nansowan ia przez miasto firm zewngtrmych oraz

wtasnych.

Z powazaniem
.Iannsz Dgbcrytriski


